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 Hradec Králové dne 27. 04. 2018 
                                        čj. DFF/276/18 

ZÁPIS 
ze zasedání Rady pro spolupráci s praxí FF UHK, 

které se konalo 27. dubna 2018 
na Filozofické fakultě Univerzity Hradec Králové 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou písemného originálu zápisu. 
Omluveni: Ing. Myšák, doc. Grulich, Mgr. Klička, Ing. Javůrková, Ing. Zezulák 
Přizváni: PhDr. Marek Šimůnek, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví MMHK, 
Mgr. Zuzana Machová, metodička sociální práce, odbor sociálních věcí Královéhradeckého kraje 
a Mgr. Zuzana Truhlářová, Ph.D., ÚSP FF UHK. 
 
 
Program jednání: 
1. Zkušenosti a praxe studentů ve sféře sociální práce 
2. Informace o projektech a zakázkách FF ve vazbě na praxi 
3. Diskuze a závěr 

 
 
Úvodní slovo děkanky 
Děkanka přivítala přítomné členy rady a představila Ing. Jozefa Čižmára, který dočasně zastupuje 
dr. Víta, vedoucího Odboru strategického rozvoje a projektového řízení MMHK. 
 
Dnešní jednání se koná téměř na den přesně po pěti měsících od předešlého, a to z podnětu 
členek rady, které mají ve své gesci sociální práci. 
 
Bod 1/ Zkušenosti a praxe studentů ve sféře sociální práce 
Paní děkanka vyzvala Mgr. Zuzanu Truhlářovou, Ph.D., aby představila ÚSP FF UHK, jeho studijní 
obory, strukturu praxí studentů a spolupracující organizace. 
Diskuse: 
Ing. Maclová navrhla při praxích zahraničních studentů utvářet mezinárodní dvojice český a 
zahraniční student, čímž se vyřeší jazyková bariéra s klientem a současně se umožní odborná 
praxe zahraničnímu studentovi. 
Diskutovala se otázka GDPR při realizaci praxí. 
Paní děkanka požádala o podporu a případnou spolupráci při tvorbě zadání analytické studie, 
která bude rozebírat situaci v Královéhradeckém kraji z hlediska sociálních pracovníků a jejich 
uplatnění. Vyzvala členy, pokud by měli náměty na dodefinování sledovaných ukazatelů této 
studie, aby je sdělili. 
Mgr. Pospíšil informoval o připravované změně legislativy v sociální sféře (zákon o sociální práci). 
Smyslem je zvýšení společenské prestiže pracovníků sociální práce. Dále se připravuje registr 
sociálních pracovníků v rámci celé ČR. V oblasti odměňování se připravuje přerozdělení systému 
za účelem zvýšení motivace sociálních pracovníků. 
Mgr. Pospíšil nabídl možnost realizace praxí studentů v organizacích řízených přímo 
ministerstvem, např. v Centru sociálních služeb Tloskov. Tuto nabídku dr. Truhlářová přivítala. 

http://www.tloskov.eu/
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Mgr. Machová doporučila odborné praxe studentů spíše než na Úřad KHK, kde pracují pouze se 
spisy klientů, směrovat přímo do terénu. 
 
Dr. Truhlářová informovala o procesu reakreditací a požádala členy RPSP o jejich vyjádření 
k návrhu žádosti o akreditaci (k hlasování formou per rollam budou členové RPSP včas vyzváni). 
 
 
Bod 2/ Informace o projektech a zakázkách FF ve vazbě na praxi 
Paní děkanka informovala o aktuálním stavu probíhajících praxí studentů při záchranném 
archeologickém výzkumu dálnice D-11, které probíhá již rok.  
Minulý měsíc bylo zřízeno Centrum terénní archeologie, které bude nadále pokračovat v dalších 
terénních archeologických výzkumech. Připravuje se Centrum regionálních církevních dějin při 
KPVHA, kde již rok působí Centrum urbánní historie. Při katedře sociologie se připravuje další 
centrum, které realizuje sociologické výzkumy pro MMHK a další instituce. 
 
Avízovaná rekonstrukce budovy fakulty bude zahájena v roce 2019. 
 
 
Bod 3/ Diskuse a závěr: 
Ing. Maclová se dotázala na výsledek jednání s panem Schindlerem (Universität Giessen). Dr. 
Beran uvedl, že komunikace proběhla, pan Schindler zprostředkoval kontakt, ale k rozšíření 
smlouvy o spolupráci v rámci programu Erasmus+ nedošlo, a to zřejmě v důsledku nezájmu 
některých oborů. Spolupráce v oblasti politologie nicméně dál probíhá.  
Dále se paní náměstkyně informovala na možnosti zadávání témat závěrečných prací. Dr. 
Truhlářová sdělila, že témata již byla schválena a zveřejněna na webových stránkách UHK. 
Současný seznam témat zašle paní náměstkyni k případnému dalšímu využití. 
Paní děkanka v závěru poděkovala všem přítomným za jejich účast na dnešním setkání. Další 
jednání se uskuteční buď v obvyklém termínu na přelomu listopadu a prosince 2018, nebo 
v jarních měsících příštího roku. 
 
 
 
 
 

Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D. 
                                                                                                                          děkanka FF UHK 
 
Zapsala: Bc. Jana Holubová 
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